
 

 

Skolebestyrelsesmøde d. 9. januar 2025, på afd. Vindinge. 

 

Alle tilstede 

 

Punk 1 - Rundvisning på afd. Vindinge 

• SB blev vist rundt. OBS på toiletterne i gården. Disse toiletter beklager eleverne sig altid over i 

trivselsmålingerne. SB laver et skiv som bliver sendt til videre til ejendomsadministrationen. 

 

Punkt 2 – nyt fra: 

• Formanden – Intet 

Input vedr. retningslinjen for badning efter idræt. Søren viste materiale fra sex og samfund. 

• Elevrådet – Intet 

• Medarbejderne – intet 

• Ledelsen 

Fokus på den strategiske ledelse. 

Fokus på at højne elevtrivslen, hvordan kan vi bruge de nationale trivselsmålinger. 

Status fra SFO vedr. aktuelt børnetal og antal børn i SFO omkring jul/nytår. 

 

Henvendelse fra forældre: 

Hans orienterede om dialog med Søren Uhrskov vedr. præst i skoletiden. SB bakker op om at præst ligger 

uden for skoletiden. Både grundet det pædagogiske, men også fordi vi har mange elever der ikke bliver 

konfirmeret.  

Mark spørger de øvrige bestyrelser. Hans taler med Søren. SB vil gerne støtte Sørens skriv, men skal kende 

indholdet. 

 

Punkt 3 – Deltagelse af afdelingslederne på SB møder 

Fremad rettet deltager alle fire ledere i SB møderne. Alle uden stemmeret. 

 

 

 



Punkt 4 – Supplerings valg til skolebestyrelsen. 

Udskydes til mødet i februar. 

Vi mangler 2 forældre suppleanter 

Nick og Carsten mødes slut januar vedr. materiale som kan bruges på forældremøderne. 

 

Punkt 5 – Sorg og Kriseplanen 

Godkendt - Et obs på at der kan være kulturelle forskelle 

 

Punkt 6 – Princip for klassedannelse 

 

Kommentar til det tilrettede princip -  ingen.  

Princippet skal forbi medarbejderne torsdag d. 16/1 og kan derfor vedtages på næste SB møde i februar 

2025.  

 

Punkt 7 - Økonomi 

Vi kommer fornuftigt ud af 2024. 

Vi har indkøbt to elcykler, til brug for vikarer, medarbejder og ledelsen 

 

Punkt 8 - Punkter til kommende SB møde: 

• Bad efter idræt princippet, kommer på et kommende møde. Herunder skal idrætsfaget inddrages, 

den røde tråd skal være tydeligere. 

 

Punkt 9 -  Evt. 

• Podcast – der er for få der lytter, så for nu ligger vi podcasten ned. 

Vi undersøger om vi kan se hvor mange ser klikker op hjemmesiden. 

Referatet fra SB møder bliver fremadrettet sendt til alle forældre på aula. 

 

• Der manglede info til forældre vedr. garderoben på afd. N grundet vindue udskiftningen. 

 

 

 

Næste møde torsdag d. 6. februar 2025 kl. 16.30 – 18.30 Afd. Nyborg 


